
Oświadczenie złożone przez senatorów 

Janinę Sagatowską, Zdzisława Pupę  

i Andrzeja Matusiewicza 

na 70. posiedzeniu Senatu 

w dniu 7 lutego 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Szanowny Panie Ministrze! 
Pragniemy wyrazić głębokie zaniepokojenie planami Ministra Zdrowia dotyczącymi wprowadzenia sub-

stancji poronnych do sprzedaży bez recepty. 
Lekarze ginekolodzy położnicy wyrażają opinie o negatywnych skutkach stosowania takiej tabletki dla 

zdrowia przyjmujących ją dziewcząt i kobiet. Także duża grupa farmaceutów sprzeciwia się takim planom, 

gdyż klauzula sumienia zabrania im udziału w dystrybucji takich tabletek. 
Nie tylko względy zdrowotne i etyczne przemawiają za wycofaniem się ministerstwa z planów wprowa-

dzenia do sprzedaży bez recepty substancji niszczących życie przed narodzeniem. Dodatkowo w sytuacji 

niskiego i ciągle spadającego przyrostu demograficznego podejmowanie działań jeszcze bardziej pogłębiają-

cych tę tendencję jest wysoce szkodliwe dla Polski. 
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